
De belofte van 
Avantiums techno-
logie voor de produc-
tie van het duurza-

me plastic PEF en FDCA, de 
duurzame grondstof daarvoor, 
is onverkort groot. PEF is aldus 
Van Aken de opvolger van PET. 
Dit is het plastic dat onder 
andere de drankenindustrie 
wereldwijd gebruikt in de 

CEO-INTERVIEW TOM VAN AKEN

Avantium-ceo Tom van Aken wordt er weleens moe van dat 
hij steeds weer moet uitleggen waarom Avantium nog geen 

winst maakt. Het antwoord daarop is steevast hetzelfde: het 
bedrijf is nog aan het investeren. Dat doet het al sinds de 

beursgang in 2017, en dat blijft het de komende jaren doen.
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bekende PET-flessen.
Sinds de beursgang is de 

aanpak  van het bedrijf veran-
derd. Aanvankelijk trok Avanti-
um samen op met het Duitse 
chemieconcern BASF. In 2019 
gingen de partijen echter uit 
elkaar en trok het bedrijf uit 
Amsterdam zijn eigen plan. Dat 
plan draait nu om de bouw van 
een eigen fabriek in Delfzijl 

voor de productie van vijfdui-
zend ton FDCA per jaar. 
Daaruit verwacht Avantium 
straks een jaaromzet van 50 
miljoen euro.

Bestuursvoorzitter Van Aken 
vertelt wat de gedachte achter 
deze investering is. Hij waagt 
zich voorzichtig aan enkele 
voorspellingen voor de toekomst 
en schetst nog een keer het grote 

‘Onze fabriek is er
 puur om de techniek

 te bewijzen. 
Uiteindelijk draait 

het om licenties’

TOM VAN AKEN

‘AAN  
TOEPASSINGEN 

VOOR EEN  
IPHONE HADDEN 

WE ZELF NOG 
NOOIT GEDACHT’


